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ZÁPISNICA 

z 7. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 29. 01. 2015 

 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Úprava  rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 

3. Informatívna správa o operačných programoch programovacieho obdobia 2014 – 2020 

vo väzbe na rozvojové potreby miesta a obcí Košického kraja   

4. Rôzne 

5. Záver 

            
K bodu č. 1 
 Rokovanie otvoril  a viedol podpredseda školskej komisie PhDr. M. Čižmár. V úvode 

privítal na zasadnutí  hlavného kontrolóra Ing. Ľ. Hudáka, zamestnancov odboru školstva 

a spracovateľov predkladaných materiálov. V rámci bodu rôzne bude prerokovaný návrh na 

nájom telocvične pri SOŠ, Ostrovského 1, Košice pre basketbalový klub Good Angels, ktorý 

je súčasťou majetkových vecí predkladaných na rokovanie Zastupiteľstva KSK.     

Zo strany členov komisie neboli žiadne pripomienky na doplnenie programu. 

 

Hlasovanie č.1 : 

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 1/2015  

Prítomní členovia hlasovaním schválili  program rokovania školskej komisie.    

 

K bodu č. 2 

  

Ing. M. Karafová k úprave rozpočtu KSK v roku 2015 uviedla tri základné zmeny 

k úprave rozpočtu, ktoré spočívajú vo zvýšení dane z príjmov fyzických osôb, pričom čiastka 

13 tis. € je presunutá z dane motorových vozidiel podľa schválenej legislatívy. Čiastka  



680 tis. € bude použitá na valorizáciu miezd zamestnancov zariadení KSK a presun z bežných 

výdavkov a z centrálnej rezervy v objeme 950 tis. € na financovanie sociálnych služieb 

poskytovaných neverejnými poskytovateľmi. 

Prítomní členovia komisie nemali k predloženému materiálu žiadne pripomienky.  

  

Hlasovanie č. 2 :  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 2/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť úpravu rozpočtu  KSK 

v roku 2015  

 

 

K bodu č. 3 

 Ing. I. Fűlöp informoval členov komisie o informatívnej správe o operačných 

programoch 2014-2020 na potreby miest a obcí Košického kraja. Odbor tiež  organizoval 

konferenciu zo zámerom oboznámiť starostov miest a obcí s možnosťami čerpania finančných 

prostriedkov cez operačné programy. Celý materiál má informatívny charakter pre orientáciu 

v danej problematike. 

 V rámci diskusie Ing. I.  Petrík potvrdil ťažkostí menších miest a obcí pri získavaní 

finančných zdrojov v budúcom období, a preto  je potrebné  rozšíriť informovanosť v rámci 

kraja zverejnením materiálu na web stránke Úradu KSK a zároveň nakumulovať čo najviac 

pripomienok a požiadaviek z jednotlivých regiónoch, ktoré bude  možné ešte   zapracovať 

a zohľadniť.  

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní:16  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 3/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Informatívnu správu o operačných programoch programovacieho obdobia 2014-2020 vo 

väzbe na rozvojové potreby miest a obcí Košického kraja  

 

K bodu č. 4 

 

Mgr. J. Jarušinská k nájmu telocvične SOŠ, Ostrovského 1, Košice  pre športový klub 

Good Angels z dôvodu hodného osobitného zreteľa uviedla, že športový klub písomne 

požiadal o prenájom vo výške prevádzkových nákladov 3 hodiny denne 5 dní v týždni.  

Výška nájmu na základe vyčíslených prevádzkových nákladov bola určená na       

15,05 €/hod. s dobou nájmu na  jeden rok. Podporu mládežníckeho športu  - basketbalu, ktorá 

vyplýva z Koncepcie rozvoja športu KSK možno považovať za dôvod hodný osobitného 

zreteľa. 

 V rámci diskusie Ing. J. Krištan navrhoval, aby sa finančne kompenzovala údržba 

majetku školy alebo sa schválila  čiastka na náklady spojené s opotrebovaním.  K návrhu sa 

pripojil aj JUDr. J. Hlinka. Nakoľko z podkladov k návrhu  nebolo jednoznačné, čo všetko 

škola zohľadnila pri výpočte prevádzkových nákladov, členovia komisie žiadajú špecifikovať 



prevádzkové náklady tak,   aby bolo jasné, či navrhovaná výška nájmu zohľadňuje aj náklady 

na  údržbu, opravy,  vrátane odpisov. 

 

Hlasovanie č.4: 

Prítomní:16  

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1   

Uznesenie  č. 4/2015:  

Školská komisia súhlasí s nájmom telocvične SOŠ, Ostrovského 1, Košice pre športový klub 

Good Angels s podmienkou, že sa doplní presná špecifikácia prevádzkových nákladov. 

Členovia komisie ďalej vyjadrili záujem o informácie  o výsledkoch energetického 

hospodárenia spoločnosťou Dalkia na stredných školách a informácie o kontrolách na 

jednotlivých školách. 

 

K bodu č. 5 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu podpredseda komisie PhDr. M. Čižmár 

zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Štefan Kandráč 

tajomník komisie 

 

 

...................................................... 

                     PhDr. M. Čižmár  

podpredseda komisie 

 


